
Stokkebækskolen, d. 12. november 2018

Pressemeddelelse

Skolebestyrelsen på Stokkebækskolen har gennem de seneste måneder arbejdet 
grundigt i en proces, hvor der er besluttet tre modeller, som alle er pædagogisk og 
økonomisk bæredygtige for en ny organisering af Stokkebækskolen på to spor.
Modellerne er vedlagt som bilag.

De tre modeller har været til høring blandt personalet, blandt forældrene og i 
lokalsamfundet. De indtil nu indkomne høringssvar peger ikke entydigt på én af 
modellerne.

Skolebestyrelsen ønsker på baggrund af de politiske signaler fra Borgmester og Byråd 
at give kompetencen tilbage til Byrådet og anmoder om, at Byrådet træffer 
beslutning mellem bestyrelsens tre modeller på novembermødet.

En beslutning på novembermødet i Byrådet vil give skolen ro til at løse sin opgave.

Bestyrelsen er ked af den megen omtale på de sociale medier, hvor både forældre og 
landsbyer bliver spillet ud mod hinanden i et politisk spil, som giver uro og urimelige 
vilkår for bestyrelse, personale og lokalsamfund.

Bestyrelsen oplever desuden ikke, at der fra politisk side gives arbejdsro i den 
besluttede proces. 

Skolens MED-udvalg har udtalt, at det bakker bestyrelsen op i sin beslutning, og 
bestyrelsen har derfor både medarbejdere og ledelse bag sig.

Vi håber, at Byrådet vil efterkomme bestyrelsens ønske og håber på ro for skolen og 
lokalområdet. 

Pressemeddelelsen er afsendt til Fyns Amts Avis, Borgmesteren og Formanden for 
Børne- og Unge-udvalget forud for mødet i udvalget d. 12. november 2018.

På bestyrelsens vegne
Sarah Bruhn og Betina Kristensen
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